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Abstract (en)
The object has a decorative transparent or semi-transparent item (2) e.g. precious stone, positioned and held on a support i.e. bowl (6). Luminescent
material layer (10) is located between a part of the support and the item that is maintained on the bowl to produce a visual effect through the item by
reflection and refraction of the light passing through the item. The item has a truncated head (3), in which facets are sized and a crown (4) is faceted
and mounted on a boss (5). Surface of the head is at a distance of 0.25 millimeter from the layer with respect to a flat bottom of the bowl.

Abstract (fr)
L'invention concerne un objet portable (1). Cet objet portable comprend au moins un élément transparent ou semi-transparent décoratif (2) disposé
et maintenu sur un support (6). Cet élément se présente sous la forme et l'aspect d'une pierre précieuse. L'objet portable comprend en outre une
couche de matériau luminescent (10) est disposée au moins entre une partie du support (6) et l'élément décoratif (2) maintenu sur le support pour
produire un effet visuel à travers l'élément par réflexion et réfraction de la lumière le traversant.
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